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Abstract (en)
[origin: ES1006456U] Device for applying media to clean and maintain the floor, especially emulsion self-polishing, using a flush floor (1) attached
to a handle (2) having a handle (7) collecting for the service a lining fregador or otherwise, wherein the handle of the apparatus (2) has fastened
a storage container (3) for the cleaning or care to be carried out, carrying a line (6) to the floor (5) and the storage tank (3) has a filling funnel (11)
always open, developed as block return, and a lock-out integrated piping (6) comprising a sleeve (4) fold for blocking. (Machine-translation by
Google Translate, not legally binding)

Abstract (de)
Ein an einem Gerätestiel (2) befestigtes Fußbodenwischgerät (1) kann gesteuert mit einem Fußbodenbehandlungsmittel (20) versorgt werden, ohn
die Bedienungsperson übermäßig stark zu belasten, wenn am Stiel (2) ein Vorratsbehälter (3) von zirka zwei Litern Inhalt mit als Auslaufsperre
ausgebildetem Einfülltrichter (11) vorgesehen wird und wenn in dem frei in Richtung auf den zu behandelnden Fußboden (5) endenden
Behälterauslauf (6) ein Schlauch (4) mit dem Gerätegriff (7) aus zu steuerndem Knickverschluß (15) vorgesehen wird.
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